
Bilaga till årsredovisningen 2020 

Årets redovisning visar på ett negativt resultat. Det beror enbart på en bokföringsmässig åtgärd 
och inte ett faktiskt negativt saldo på kontot. Det har inget med något projekt eller utgift att göra 
utan beror enbart på att vi bytt redovisningsregelverk och det i sig belastar resultatet negativt. 

Föreningens ekonomi är fortsatt mycket god och målet kvarstår: att istället för att bunkra pengar 
på kontot så amorterar vi på befintliga lån. 

Ett citat från HSB och där du kan läsa mer om regelverken: 

[…] Mellan dessa två finns det några skillnader men skillnaderna ska inte överdrivas, valet av 
redovisningsregelverk påverkar inte din förenings faktiska ekonomi avseende in- och 
utbetalningar. I praktiken är de största skillnaderna för bostadsrättsföreningar hur 
byggnadsavskrivningar och utgifter för stora underhållsåtgärder hanteras i årsredovisningarna. 

 

https://www.hsb.se/skane/tjanster/ekonomisk-forvaltning/k2k3/

